
 
 

Sandefjord-Øst rotary klubb 
 

 
Referat fra SØRK-møte mandag 12.09.16 
 
Innledning: 
Innkommende President Solveig Steen-Firing ledet kveldens møte. (Det gjorde hun på 
en flott måte!) 
 
3-minutt: 
Andreas orienterte oss om økologisk landbruk. Økologisk landbruk betyr i hovedsak at 
man ikke bruker kjemiske sprøytemidler eller kunstgjødsel. Det er flere andre regler. 
Det er tidkrevende å legge om til økologisk landbruk. Det foretas jevnlige kontroller, for 
å sjekke standarden på økologisk landbruk. 
 
Rotarystoff: 
Utvekslingsstudent 
Dag ønsker tilbakemelding fra medlemmer som ønsker å være vertsfamilie i 3 mnd. Vi 
trenger 3 familier. 
 
Natteravn 
Er du interessert i å gå natteravn? Ta kontakt med Dag. 
 
Kurs for frivillige 
Ønsker du å delta på kurs for frivillige som skal hjelpe eldre demente?  
Ta kontakt med Dag. 
 
Referat fra styremøtet 05.09.16 
Per Christian refererte fra styremøtet. Her er noen stikkord: 

- regnskap for forrige år og budsjett for inneværende år ble gjennomgått 
- flyktningtiltak kommer opp som tema senere 
- invitasjon fra Horten RK om å delta på kurs: Kort og godt om Rotary 
- Oppdatering av Matrikkelen.  Oversikten ble sendt rundt. 
- Forslag til ny guvernør. Tema kommer opp senere. 
- Lørdag 29.10 er det innvielse av nytt og flott klokkespill i Sandefjord kirke. Hold 

av datoen. SØRK har også bidratt med midler, slik at vi kommer helt i mål med 
prosjektet. 

- Vedpakking: Det vurderes å samle medlemmer på dagtid.  
- Litauenturen er 24.-27. November. Alle kan delta. 
- Jazzkonserten er 29.januar. Inntekten går til Frelsesarmeen. 

 
 
Distriktskonferansen v/ Solveig og Thor Asbjørn: 
Distriktskonferansen 2016 var i Larvik 10. og 11. september. Det var et spennende og 
variert programprogram. Solveig og Thor Asbjørn fortalte med stort engasjement. Her er 
noen stikkord: 

- 200 deltakere på Farris Bad 



- besøk av en representant for RI presidenten. Hun het Mali Levi og snakket varmt 
om rekruttering. ”Slutt å fiske etter nye medlemmer, heller jakte”. Tre viktige 
stikkord: fleksibilitet, fleksibilitet, fleksibilitet. 

- En film om Rotarys historie og arbeid gjorde inntrykk. Det var snakk om helhet 
og forståelse, den gjør oss stolt. Det handler om å bygge broer mellom mennesker 
og land. Vi fikk også se filmen på mandag.  
 

- Horisont var et gjennomgående tema på konferansen, som var spennende, 
interessant og skapte nysgjerrighet. Det var, blant annet, god underholdning, 
spennende møter med dyktige og reflekterte håndballjenter (Anja og Gro) og 
interessante foredrag om mot. Henrik Syse tok opp globalisering, internett og 
sosiale medier, mer frihet, raske forandringer, teknologisk utvikling og økt 
mangfold. 

 
- I tillegg fikk man høre om RYLA, RotarAct samt møte utviklingsstudenter. En 

svært vellykket distriktskonferanse med andre ord  
 
 
Ref. 
Eva Lill 


